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Haarlem, 2 juli 2012 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
te Haarlem, 

Geachte college. 

Het gebeurt niet vaak dat een wijkraad zich tot de hoogste instantie van haar gemeente wendt. 
Meestal weten wij de ambtenaren, die wij nodig hebben voor overleg, wel te vinden. 
We zijn echter zeer verontrust en vragen uw aandacht voor het volgende: 

In Meerwijk is men enige jaren geleden begonnen aan een inhaalslag om de wijk te verbeteren. Er 
werd gesloopt en opnieuw gebouwd. Een nieuw centrum verrees, een dure waterloop werd 
aangelegd en in een wijkcontract werd aan Meerwijk alle aandacht geschonken. Alles om de 
groeiende verloedering van de wijk tegen te gaan. 

Onze eerste frustratie ligt in het feit dat er wel veel gebouwd is, maar niets volledig is afgewerkt. De 
projecten werden met veel tamtam geopend, maar bleken na enkele maanden gebreken te 
vertonen, er waren geen plannen voor onderhoud gemaakt, en in enkele gevallen is veel nog niet 
afgerond .Op vragen aan gemeenteambtenaren krijgen we antwoorden als: "het is nog steeds niet 
overgedragen." Men doet maakt tijdelijke oplossingen, die ook nog eens extra geld kosten, maar 
niemand komt een stap verder.. 

Een goed voorbeeld is de kostbare Waterloop dwars door Meerwijk. Vorig jaar juni werd deze met 
veel tamtam geopend. Sindsdien klagen we al bijna een jaar over punten die met afronding van het 
project te maken hebben: 
-er liggen nog losse overgeschoten betondelen van de aanleg aan de kant. 
-de veelgebruikte speelplek voor kinderen ( panna- kooi), die half werd gesloopt voor de aanleg, is 
niet hersteld en ligt er kapot en verloederd bij. Dit tot groot verdriet van veel kinderen. 
-er zijn geen stoepverlagers aangebracht in de trottoirbanden met de kruisende wegen. 
-verbindingspaden naar doorgaande paden zijn niet afgemaakt. 
-er is een ondergrondse container geplaatst op het eind van een van de looppaden. 
-de verlichting werkt niet. 
-er is geen plan om het onkruid tussen de tegels van het looppad te verwijderen. 

Waar was de kritische uitvoerder, die de aannemer van al dit fraais moest controleren en moest 
zorgen dat alles netjes werd overgedragen? De klachten over dit project staan niet op zichzelf. De 



vernieuwing van de ringweg, het Meerwijkcentrum zelf, zijn nog steeds onderwerp voor 
aanpassingen en verbeteringen. Wanneer neemt de gemeente haar verantwoordelijkheid om 
projecten goed en tijdig af te ronden? 

Wij vragen U als hoofdbestuurder om kritische vragen te stellen aan Uw ambtenaren, zodat wij als 
bewoners en wijkraadsleden ons serieus genomen voelen in onze klachten en resultaten zien. 
Een goede controle en nazorg heeft niets te maken met het doorvoeren van bezuinigingen. 
Het kost de gemeenschap veel geld, wanneer na de voltooiing van een project achteraf blijkt dat er 
bij de oplevering niet goed gecontroleerd is. 

Onze tweede grote ergernis heet Spaarnelanden. 
De gemeente is de opdrachtgever en dus verantwoordelijk voor het werk waartoe ze opdracht geeft. 
.Spaarnelanden doet z'n werk naar onze mening slecht. 
Er is onvoldoende overleg en afstemming. Geen of weinig controle op uitgevoerde opdrachten. Wij 
zijn niet de enige wijkraad, die zich mateloos ergert aan de resultaten van hun werk. Onze wijk 
verloedert. 

Wij hopen dat dit schrijven aanleiding voor U mag zijn om met Uw ambtenaren naar oplossingen te 
zoeken. 
Een kopie van dit schrijven zullen we ook aan de gemeenteraad sturen. Wij hopen dat het aanleiding 
mag zijn voor aandacht voor boven genoemde punten. 

Met vriendelijke groet, namens wijkraad Meerwijk, 

Liesbeth Groenewegen, secretaris.  
Leonardo da Vinciplein 73  
wiikraadmeerwiik@hotmail.com 
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